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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "A Magyar Tenisz Szövetség korábbi vezetői által okozott anyagi kár 
megtérítése mennyi pénzébe fog kerülni az adófizetőknek a gazdasági válság idején?" 

Tisztelt Dr. Kásler Miklós Miniszter úr!

Már több mint fél éve, hogy a Magyar Tenisz Szövetségnek új elnöke van. Szűcs Lajos fideszes 
országgyűlési képviselő helyett most Lázár János fideszes országgyűlési képviselő irányítja a 
sportszervezetet. (Zárójelben jegyzem meg, már kezdeményeztük, hogy politikus ne lehessen a 
jövőben sportvezető. És ha rajtunk fog múlni, nem is lesz.)

Nos, Szűcs Lajos bizonyára egy szerethető, nagytudású ember, hiszen a választók képviselete 
mellett egyszerre látta el elnöki feladatait a Magyar Tenisz Szövetségben, a Magyar Országos 
Horgász Szövetségben, továbbá alelnöki feladatait – most tessék nagyon figyelni – az Országgyűlés
Költségvetési bizottságában.

Éppen ezért megdöbbentő, hogy a Költségvetési bizottság fideszes alelnöke által vezetett Magyar 
Tenisz Szövetség költségvetési forrásokkal nem tud elszámolni. Nem is kevéssel! Felháborító és 
erkölcstelen gazdálkodásukkal több milliárd forintos adósságba verték a sportszervezetet, és ezzel 
az egész tenisztársadalomra hoztak szégyent. Ez nem maradhat büntetlenül. Eltelt már fél év, de a 
költségvetési csalásnak még mindig nincs felelőse.

Tisztelettel kérdezem ezért Miniszter Urat:

Az igazságügyi könyvszakértői vizsgálat alapján pontosan mekkora adósságot halmoztak fel ezek 
az emberek? A Magyar Tenisz Szövetség korábbi vezetői által okozott anyagi kár megtérítése 
mennyi pénzébe fog kerülni az adófizetőknek a gazdasági válság idején? Úgy tudom, csak az Ön 
minisztériuma felé több mint egymilliárd forintot kell a Magyar Tenisz Szövetségnek visszafizetni.



Született-e már feljelentés a korábbi elnökkel, a Fidesz országgyűlési képviselőjével, Szűcs Lajossal
szemben? Ugye nem a takarítónővel, az adminisztrátorral, és nem is csak a főtitkárral vitetik el a 
balhét?

Ha egyértelmű megállapítást nyer az ügyben Szűcs Lajos felelőssége, Ön egyetért-e azzal, hogy 
távoznia kell a közéletből?

Várható-e a korábbi vezetők eltiltása a további sportági közreműködéstől?

És végül, tanulva a tapasztalatokból, terveznek-e a Magyar Országos Horgász Szövetségnél is egy 
átfogó könyvvizsgálatot?

Várom megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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